

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 1/2012

MINIT MESYUARAT PUSTAKAWAN SISTEM MAKLUMAT MALAYSIA (MySyL) BIL 1/2012

Tarikh : 29 Februari 2012
Hari : Rabu
Masa : 9.00 pagi -5.00 petang
Tempat : Bilik Mesyuarat,
Perpustakaan Tuanku Bainun, UPSI

Yang Hadir:

Pn. Sarifah Abdullah (UIAM) -Pengerusi
En. Shaifol Yazam Mat (UPM)
En. Abu Hassan Ghazali (UUM)
Pn. Haslina Othman (UTM)
Pn. Wan Norizan Wan Mansor (UiTM)
Cik Noredayu Rosli (UiTM)
En. Syed Mohammad Helmy Syed Md. Akhir (UMT)
En. Mohd Rashid Jantan (UTeM)
En. Suhaimi Mohd Sukor (UTHM)
En. Zulkipli Yahyin (UTHM)
Pn. Zanaria Saupi Udin (UM)
Pn. Nurul Azuma Makmor (UM)
En. Meor Mohd Arafat Mohamad Shahini (USM)
Pn. Sharifah Fahimah Saiyed Yeop (UTP)
Pn. Nurulhuda Ahmad Nurdin (UTP)
En. Mohd Kamal Mohd Yusoff (UniKL)
Pn. Tengku Zemy Azmira Tengku Aziz (UIAM)
En. Khairul Asyrani Sulaiman (UPSI)
En. Rozman Che Ross (UPSI)
En. Norkamarizal Kamarudin (MMU)
En. Mohd Shahrul Annuar Alawi (UniMAP)
En. Hazmir Hj. Zainal (UKM)
En. Md. Hafiz Zulkifli (UKM)
Pn. Sharifah Hashim (UKM)
En. Ahmad Abdul Wafi Abd Karim (UPNM)
En. Mohd Najib Abdullah (UPNM)
Pn. Rozana Kamdani (USIM)
En. Muizzudin Kaspol (UPM) -Setiausaha

Tidak Hadir:

En. Shahril Effendi Ibrahim (OUM)
En. Muhammad Syafaruddin Mahali (UMS)
Pn. Korina Ibrahim (UNIMAS)
En. Amirul Firdaus Zilah (UMK)
Pn. Amelia Hasan (UMP)
En. Mohd Sabri Muda (UniSZA)
Pn. Rosnorzaini Rusli (UniSZA)
Pn. Wan Irma Wan Hamat (UNITEN)

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 1/2012

Bil.	Perkara	Tindakan	Tarikh
MINIT 1.0	UCAPAN ALUAN		
	<p>Pengerusi memulakan mesyuarat dengan bacaan Surah Al-Fatihah.</p> <p>Puan Hajah Siti Sumaizan Bt. Ramli (Timbalan Ketua Pustakawan), Perpustakaan Tuanku Bainun, Universiti Pendidikan Sultan Idris, memberi ucapan aluan serta mengalu-alukan kedatangan Pustakawan / Pegawai Sistem ke Mesyuarat MySyL Bil 1/2012.</p>	Makluman	
MINIT 2.0	PENGESAHAN MINIT MESYUARAT MySyL 3/2011		
	Minit Mesyuarat MySyL Bil. 3/2011 diluluskan tanpa sebarang pindaan	Makluman	
MINIT 3.0	PERKARA BERBANGKIT		
3.1	<p>Laporan Portal MyUniNet, MyTO dan MyULIS</p> <p>Penambahahan 3 Bidang Baharu Mesyuarat dimaklumkan bahawa 3 bidang baharu telah ditambah ke "database" MyTO dan MyULIS:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Transliterated Title ii. Transliterated Author iii. Translation Title <p>Susunan Logo Universiti Mesyuarat dimaklumkan bahawa susunan logo universiti di portal MyTO dan MyULIS telah disusun mengikut tahun universiti diwujudkan.</p> <p>Kemas kini data tesis Mesyuarat dimaklumkan bahawa semua universiti telah mengemaskini maklumat tesis, dan ada universiti yang masih belum mengemaskini rekod tesis kerana masih belum mempunyai koleksi tesis Master dan PhD</p> <p>Penutupan "Server" PERPUN di MMU Mesyuarat dimaklumkan bahawa, domain lama portal PERPUN masih lagi boleh diakses oleh pengguna, wakil MMU bersetuju untuk menutup server dan domain portal berkenaan.</p>	<p>Makluman</p> <p>Makluman</p> <p>Makluman</p> <p>Universiti Multimedia Malaysia</p>	

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 1/2012

	<p>Cubaan menggodam “server” MyUniNet, MyTO dan MyULIS Mesyuarat dimaklumkan bahawa terdapat cubaan dari pihak luar untuk menggodam server MyUniNet. Pihak Sekreteriat Portal telah mengambil langkah untuk menukar semua “username” dan “password” untuk mengkases portal MyTO dan MyULIS. Semua wakil universiti diminta untuk menghubungi sekretariat portal untuk mendapatkan “username” dan “password” yang baharu.</p> <p>Pangkalan data MyULIS Mesyuarat telah dimaklumkan bahawa Pangkalan data MyULIS telah berfungsi sepenuhnya dan proses untuk muat naik data telah boleh dilaksanakan. Sesi latihan juga telah diberikan kepada ahli MOLEC di Universiti Teknikal Malaysia pada bulan Disember 2011.</p>	<p style="text-align: center;">Makluman</p> <p style="text-align: center;">Makluman</p>	
<p style="text-align: center;">3.2</p>	<p>Sistem Aplikasi Inter Library Loan (ILL) Universiti Multimedia Malaysia (MMU) telah menyambung semula inisiatif untuk membangunkan semula sistem aplikasi Inter Library Loan (ILL) yang akan digunakan oleh setiap perpustakaan dibawah PERPUN.</p> <p>Wakil dari MMU sekali lagi membentangkan sistem aplikasi ILL yang telah dikemaskini dan setiap ahli mesyuarat diminta untuk membuat penilaian semula pada sistem aplikasi ini, dan perlu memberi maklumbalas kepada En. Norkamarizal dalam tempoh 1 bulan. Laman web ILL ini boleh diakses di URL http://vlib.mmu.edu.my/iilsadmin</p> <p>Sistem aplikasi ini akan digabungkan bersama Portal MyUniNet yang mengandungi pangkalan data MyTO dan MyULIS.</p>	<p style="text-align: center;">Pegawai/Pustakawan Sistem Maklumat</p>	
<p style="text-align: center;">3.3</p>	<p>Sistem Aplikasi Katalog Induk Wakil dari Universiti Utara Malaysia (UUM) telah membentangkan sistem aplikasi yang dinamakan katalog induk PERPUN yang telah dibangunkan menggunakan perisian sumber terbuka (Open Source) “VuFind”.</p>	<p style="text-align: center;">Makluman</p> <p style="text-align: center;">Sekretariat Portal</p>	

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 1/2012

	<p>Sistem ini berfungsi sebagai Katalog Induk yang mengumpulkan semua rekod bibliografi koleksi perpustakaan setiap universiti yang menjadi ahli PERPUN. Sistem ini juga akan digunapakai di dalam urusan ILL yang akan digabungkan bersama sistem ILL yang telah dibangunkan oleh MMU. Sistem ini boleh diakses dialamat, http://elib.uum.edu.my/kip</p> <p>Mesyuarat bersetuju untuk menghantar sampel data bibliografi di dalam format MARC ISO 2709. Data ini perlu dihantar kepada Cik Zuraidah Darus (UUM) ke alamat emel dzuraidah@uum.edu.my. Mesyuarat juga bersetuju untuk membuat penilaian pada sistem ini dan perlu memberi maklumbalas kepada UUM dalam tempoh 1 bulan.</p> <p>Mesyuarat dimaklumkan bahawa</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Terdapat masalah untuk memuatnaik data yang menggunakan Tag 001 yang berlaku konflik diantara data-data lain. ii. Masih terdapat universiti yang belum menghantar data MARC ke UUM untuk dimuat naik ke sistem ini. 	<p>Pegawai/Pustakawan Sistem Maklumat</p>	
<p>3.4</p>	<p>Pelan Strategik ICT PERPUN Wakil Universiti Teknologi PETRONAS, telah membentangkan Pelan Strategik ICT UTP kepada mesyuarat. Pelan berkenaan diambil dan merujuk kepada Pelan Strategik ICT UTP untuk tahun 2010 – 2015.</p>	<p>Makluman</p>	
<p>3.5</p>	<p>Pembentangan Bidang Kepakaran Pustakawan. Wakil Universiti Teknologi MARA, UiTM, telah membentangkan hasil penemuan mereka mengenai bidang kepakaran pustakawan untuk dimasukkan kedalam portal MyTO. Mesyuarat mencadangkan wakil UiTM untuk bekerjasama dengan Fakulti Pengajian Maklumat (UiTM) untuk mendapatkan bidang kepakaran.</p>	<p>Makluman</p>	

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 1/2012

3.6	<p>Pembentangan Sistem Dalam UPSI Wakil UPSI telah memperkenalkan 2 jenis sistem aplikasi yang telah dibangunkan sendiri oleh mereka kepada mesyuarat.</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Sistem Penilaian Prestasi Pembekal ii. Sistem iSys <p>Kedua-dua sistem ini telah dibangunkan secara in-house oleh Unit Teknologi Maklumat UPSI.</p>	Makluman	
MINIT 4.0	HAL-HAL LAIN		
4.1	<p>Pembentangan JetP Wakil dari Universiti Kebangsaan Malaysia telah memperkenalkan pangkalan data JetP kepada semua wakil mesyuarat. Dan memaklumkan jika awa universiti yang berminat untuk melanggan atau memohon untuk membuat cubaan (trial) pangkalan data berkeaan boleh hubungi wakil UKM.</p>	Makluman	
4.3	<p>Wakil baharu UPNM Mesyuarat mengambil maklum bahawa, En. Mohd Najib Abdullah akan menjadi wakil mesyuarat yang baharu dari Universiti Pertahanan Nasional Malaysia menggantikan dengan En. Ahmad Abdul Wafi Abd Karim.</p>	Makluman	
4.2	<p>Penangguhan Mesyuarat Mesyuarat ditangguhkan pada jam 1.30 tengahari dan disambung pada sebelah petang dengan sesi lawatan ke Perpustakaan Tuanku Bainun, UPSI</p>	Makluman	

Mesyuarat ditangguhkan pada pukul 1.30 petang dengan bacaan tasbih kifarrah dan Surah Al-Asr.

Disediakan oleh :



Muizzudin Kaspol
Setiausaha,
Perpustakaan Sultan Abdul Samad.

Disahkan oleh:



CIK SARIFAH ABDULLAH
Timbalan Ketua Pustakawan
Perpustakaan Universiti Islam Antarabangsa Malaysia
merangkap Pengerusi MySyL